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PROTOKÓŁ  Nr 42.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  29 sierpnia 2012r. 
 

 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

1. Jadwiga Gizińska – dyrektor ZOPO 

Porządek: 

 

1. Przyjęcie protokołu sporządzonego z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

2. Informacja o wydarzeniach i spotkaniach kulturalnych i sportowych. 

3. Wstępne omówienie projektu uchwały w sprawie ustanowienia tytułów: 

„Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” oraz 

przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów. 

 

4. Obsada kadrowa w gminnych placówkach oświatowych. 

5. Dożynki Gminne w Postoliskach. 

6. Pisma korespondencyjne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

Protokół Nr 41.2012 z posiedzenia w dniu 14 sierpnia 2012r. został przyjęty. 

Ad 2. 

22.08.2012r. - Wołomin, Galeria Powiatowa przy fabryczce – prelekcja o 

strojach ludowych (Powiat wołomiński nie ma opracowanego stroju ludowego), 

28.08.2012r. – spotkanie podożynkowe w Muzeum Towarzystwa Przyjaciół 
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Ziemi Tłuszczańskiej. Radny Tadeusz Sasin dodał, iż mimo dwukrotnego 

zaproszenia dyrektor CKSiR Pan Wysocki nie przybył na spotkanie, przekazał 

200 zł na kwestie organizacyjne. 

19-20.08.2012r. - mecz 24 godzinny, 

25-26.08.2012r. – turniej siatkówki plażowej w Tłuszczu, 

25.08.2012r. – pogrzeb Stanisława Radzkiego w Miąsem, 

18.08.2012r. – Rajd Rowerowy, 

26.08.2012r. – Dożynki Dicezjalno – Powiatowe w Dąbrówce. 

Rozpoczęcie sezonu Ligi Bobra w Zabrodziu. 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pan Tadeusz Sasin 

przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustanowienia tytułów: 

„Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” oraz 

przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów. Pan 

Sasin dodał, że bardzo pozytywnym aspektem tego projektu uchwały jest fakt, 

że również pojawił się tytuł „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz”.  Radny Sasin 

uważa, że to członkowie  Rady Miejskiej w Tłuszczu powinni wyszukiwać i 

proponować osoby, które za swoje zasługi i działalność powinny zostać 

wyróżnione ww. tytułami. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

nie wnosi uwag do  treści projektu uchwały. 

 

Obecni radni na posiedzeniu komisji poparli projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia tytułów: „Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony 

dla Gminy Tłuszcz” oraz przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i 

pozbawienia tych tytułów. 

 

Ad 4.  

Zagadnienie obsady kadrowej w gminnych placówkach oświatowych i 

wydatków poniesionych na bieżące utrzymanie szkół zostanie przedstawiona na 

kolejnym posiedzeniu w dniu 21.09.2012r. przez Panią Jadwigę Gizińską. 

Ad 5. 

Chętni radni wyrazili swoje zdanie odnośnie Dożynek Gminnych, które odbyły 

się w Postoliskach w dniu 26.08.2012r. 

Radny Stefan Mikiciuk zwrócił uwagę na fakt wytężonej pracy członków Chóru 

Miejskiego Lux Mea przed dożynkami w celu odpowiedniego przygotowania 

się do występu, jak również do uroczystości związanych z obchodami kolejnej 

rocznicy wybuchu II Wojny Światowej, które odbędą się w dniu 1 września 

2012r. przy pomniku w miejscowości Kozły. Pan Mikiciuk dodał, iż koncert 
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podczas dożynek był dedykowany Panu Wojciechowi Szalińskiemu, który 

pracował z dużym poświęceniem na rzecz Chóru.  

Radny Tadeusz Sasin uważa, iż swoje założenia związane z uroczystościami 

dożynkowymi wykonał. Następnie radny wymienił negatywne jego zdaniem 

aspekty organizacyjne dożynek m.in.: 

- bardzo słabe nagłośnienie, 

- zła lokalizacja namiotów dla gości VIP, gdyż zasłaniały przybyłym 

mieszkańcom  scenę, 

- słabej jakości nagrody rzeczowe dla laureatów konkursów organizowanych 

podczas dożynek, 

- zakaz fotografowania uroczystości, 

- liczba ochrony była zawyżona w stosunku do rzeczywistych potrzeb. 

Radny Stefan Mikiciuk zwrócił się z pytaniem do Pana Tadeusza Sasina, czy  w 

kwestiach transportowych Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

zapewnił pomoc? 

Radny Sasin odpowiedział, iż  planowane przewiezienie eksponatów do 

organizacji wystaw i ekspozycji miało odbyć się w piątek, a rozpakowanie w 

niedziele, jednakże zarówno transport, jak i rozładunek obył się w dniu dożynek. 

Ad 6. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do radnych komisji, aby dostarczali plakaty 

informacyjne do siedziby Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej, gdyż 

będą one wywieszane w witrynach i zostaną przeniesione do gromadzonych 

zbiorów.  

Radny Włodzimierz Fydryszek poinformował radnych Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia, iż zwrócili się do niego rodzice 4 uczniów Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu, którzy zamieszkują ulice Zjazdową, 

gdyż w chwili rozpoczęcia nauki w klasie IV ta grupa dzieci została rozdzielona 

i tym samym obowiązuje ich inny plan zajęć, przez co nie ma możliwości 

wspólnego dowozu i odbioru tych dzieci ze szkoły. Rodzice poprosili radnego 

Fydryszka, aby udał się do Pani dyrektor placówki oświatowej w Tłuszczu i 

wyjaśnił problem, który się pojawił. Pan Włodzimierz Fydryszek odbył 

rozmowę z Panią Dzięcioł w trakcie której okazało się, że klasa do której 

chodziły wspomniane dzieci był dość niesforna i trzeba było podzielić te klasę. 

Radny uzyskał też informację, że plan lekcji klas IV jest tak ułożony, że oprócz 

jednego dnia, uczniowie kończą lekcje o jednej godzinie i nie powinno być 

problemów z ich odbiorem. Radny poinformował również, iż remont łazienek w 

budynku Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II przedłuży się o 2 tygodnie. 
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Pisma korespondencyjne: 

1. Pismo wystosowane przez Wojewodę Mazowieckiego do Rady 

Miejskiej w Tłuszczu, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w 

Tłuszczu w dniu 16.08.2012r. i zarejestrowane zostało w dzienniku 

korespondencyjnym pod nr 3923. Pismo dotyczy m.in. zarzutu 

nierozpatrzenia przez Radę Miejską w Tłuszczu skargi skierowanej 

przez  skarżącego na działalność Dyrektora Centrum Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Tłuszczu w zakresie niegrzecznego 

potraktowania skarżącego. – załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma i przyjęła do wiadomości. Treść pisma 

zostanie skonsultowana z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Tłuszczu oraz z 

innymi komisjami Rady. 

2. Radni zapoznali się z treścią pisma wystosowanego przez Redakcję 

gazety Stacja Tłuszcz w dniu 15 sierpnia 2012r. do Rady Miejskiej w 

Tłuszczu i do Urzędu Miejskiego w Tłuszcz, które wpłynęło do 

Urzędu w dniu 16 sierpnia 2012r., nr 3983 odnośnie podjętej 

inicjatywy – Akcji Społecznej „Wiadukt dla Tłuszcza” – załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

3. Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznali się również z 

treścią pisma ID-7230.282.2012 z dnia 3 sierpnia 2012r. – załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu – które dotyczy: budowy sieci gazowej w 

miejscowościach Chrzęsne, Postoliska, Jarzębia Łąka, Zalesie i 

Fiukały gm. Tłuszcz. 

4. Radni zapoznali się z treścią pisma wystosowanego przez Panią 

Bogusławę Jul Sołtys wsi Rudniki do Burmistrza Tłuszcza i Rady 

Miejskiej w Tłuszcz, które zostało złożone w urzędzie w dniu 

21.08.2012r. i zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr 

4135 odnośnie prośby Pani Sołtys o wykonanie instalacji lamp 

oświetleniowych w miejscowości Rudniki – załącznik nr 5. 

Komisja uważa, iż pismo to powinno zostać przekazane do 

rozpatrzenia pod względem możliwości zabezpieczenia środków 

finansowych oraz ustalenia własności terenu odpowiednim wydziałom 

Urzędu Miejskiego w Tłuszczu. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Ładu, 

Porządku i Ochrony Środowiska Pana Stefana Mikiciuka z wnioskiem, aby 

chodnik wzdłuż ulicy Warszawskiej w Tłuszczu został bardziej oświetlony, gdyż 

w chwili obecnej nieprzycięte konary drzew zasłaniają światło lamp. Radny 

prosi o przycięcie i przerzedzenie gałęzi, aby mieszkańcy korzystający z 

chodnika czuli się bezpieczniej. 
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Również radny Tadeusz Sasin zwrócił się z wnioskiem do Pana Mikiciuka, aby 

chodnik na ul. Wąskiej w stronę targowiska został oczyszczony z porastających 

krzaków, aby stał się dostępny dla użytkowników. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  21 września 2012r.  o 

godz. 9.00- będzie to posiedzenie wyjazdowe,  radni odwiedzą trzy placówki 

oświatowe z terenu Gminy – Tłuszcz, Jasienica i Miąse. 

 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 18.09.2012r. 

    


